

QQ ALIVE Makeup Art Exhibition 2019

We have great pleasure to announce Queenie Chan (QQ) ALIVE Makeup Art Exhibition to be held between 28-30 November 2019

Other than traditional Chinese ink painting, inspired by the concept of environmental protection, QQ presents rare and beautiful ink art using expired cosmetic make up items as color pigment showcasing her artwork.

QQ would like to take this opportunity to meet & to touch her fans once in a while to those who are looking for "love" & "dream" through the sense of visual, hearing & smell.

The theme of the art exhibition is "Alive", which emphasis the beauty of simplicity, the demand of spiritual fulfillment and the input of human wisdom, and mainly to illustrate the passion of "Everything is Possible".

Venue Soho Yard 19 Old Bailey Street Central, HK

Thursday, 28 November Opening Day

Private Preview: 4-7pm

General Opening: Friday, 29 November 12 – 7pm

Saturday, 30 November 12 – 7pm

Little Cave Workshop Limited Enquiries: 3426 9046 Annie Ko



QQ 生命妝畫展 2019

我們誠意公佈 Queenie Chan (QQ) 生命妝畫展將於 2019 年 11 月 28-30 日舉行。

有別傳統的中國水墨畫, QQ 採用過期化妝品作為創作材料,呈現獨特的寫意風格和隨性超然的和平意境。

透過視覺、聽覺,嗅覺,QQ 想藉這次的機會與大家一期一會,用自己的創作感動每一位追求愛和夢想的人,盡情用生命去感覺去感受去感謝並感恩我們擁有的一切。

這次畫展的主題為"生命",作品展現出人們對想像、精神滿足的需求以及體現 Everything is Possible 的熱情。

地點 : 香港中環奧卑利街 19 號地下

開幕日 : 11月28日 星期四

貴賓預展 : 下午4-7

公眾開放時間 : 11月29日 星期五 下午12-7

11月30日 星期六 下午12-7

小山洞工作室有限公司謹上 查詢:34269046 高小姐